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Vauva raha 

iebö: l<esk:uG-tC\ IJ\ 
Iin Perussuomala-sten valtuustoryhmä esittää, että kunnassamme otetaan kokeiluun vauvaraha, niin 
että 5 vuoden aikana maksaisimme kunnassamme syntyville ja kirjoilla oleville vauvoille, esimerkiksi 
5000e. Kunnassamme syntyneiden lasten määrä on huolestuttavasti laskenut. lissä syntyvyys on 
laskenut vuosittain vuodesta 2014 asti, jolloin lapsia syntyi 156 ja vuonna 2019 enää vain 86. 
Kuntaliiton arvion mukaan myös Iin syntyvyys tulee laskemaan tulevina vuosina, pysyen kuitenkin 
pitkään yli 80 lapsessa. Tämän vuoden aikana ( 1-9kk, 2022) on syntynyt seurankuntaan kuuluville 
jäsenille vain 50 lasta ja arvio on että tämän hetken syntyvyys olisi 65 lasta joka on todella hälyttävä 
luku kunnassamme. Vauvarahatukisitavoitettamme nousta 15000 asukkaan kunnaksi, kun loisimme 
houkuttimen muuttamaan kuntaamme. Esimerkiksi Simassa ollut vastaava kokeilu käytössä ja heillä 
on syntyneiden lasten määrä lähtenyt nousuun sekä kuntaan muuttaneiden määrä kasvanut. 
Useissa kunnissa maksetaan eri suuruisia vauvarahoja kertasumminaja niistä on ollut hyviä 
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